



裘錦秋中學(屯門)  
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/146  
中四級多元學習周學習活動(大灣區廣州番禺探索之旅)

敬啟者：

為了讓同學能夠在實際環境中結合多個學習領域的知識、能力、態度及價值觀進行學習，本校將於二零二五年十二月十日至十二日為中四級同學舉辦多元學習周活動。是次多元學習周研習主題為「大灣區廣州番禺探索之旅」。

日期： 2025 年 12 月 10 日至 12 日

活動地點： 廣州番禺

集合時間： 12 月 10 日上午 7:15 (暫定，以團前會議公布的資訊為準)

集合地點： 西九龍高鐵站 B1 層 Starbucks

解散時間： 12 月 12 日晚上約 6:30 (暫定，以團前會議公布的資訊為準)

解散地點： 西九龍高鐵站 B2 層出閘口

領隊安排： 依照教育局《戶外活動指引》派出老師隨隊照顧同學

團費： 港幣 \$1,500 (原價為 \$2,100，差額由校方資助) 費用包括參訪活動、膳食、住宿、交通，以及基本的團體綜合旅遊保險。  
如有經濟困難，可致函本校申請額外資助。

備註：

1. 為便安排，請於十一月十九日前上傳回鄉證及身份證副本。
2. 家長須確保貴子弟的回鄉證於是次內地考察回港前仍有效。
3. 學生必須出席 12 月 2 日在校內舉行的團前會及稍後的成果展示日。
4. 考察期間學生須攜帶學生證、身份證及回鄉證。
5. 若在出發前要求退出，退出的學生須支付因退團而產生的額外費用，校方亦可能撤銷對該學生的資助，該學生因而須支付相關團費及額外的退團費用
6. 家長可因應需要，為 貴子弟購買額外的個人綜合旅遊保險， 應對突發事件，例如：縮短行程、行李及個人物品損失等。

如有查詢，請致電 2461 1555 與張鎮良主任或金浩暉副校長聯絡。

此致  
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年十一月十二日



**Parent Notice 2025-2026/146**

**S4 Diverse Study Week Learning Activity (Exploration Tour of Panyu, Guangzhou in the Greater Bay Area)**

Dear Parents,

To enable students to integrate knowledge, skills, attitudes, and values from multiple learning areas in a practical environment, our school will organize a Diverse Study Week for S4 students from December 10 to 12, 2025. The theme for this Diverse Study Week is "Exploration Tour of Panyu, Guangzhou in the Greater Bay Area."

<b>Date:</b>	December 10 to 12, 2025
<b>Activity Location:</b>	Panyu, Guangzhou
<b>Gathering Time:</b>	Gathering on December 10 at 7:15 AM (tentative, subject to confirmation at the pre-trip meeting)
<b>Gathering Location:</b>	Starbucks on Level B1, West Kowloon High-Speed Rail Station
<b>Dismissal Time:</b>	Dismissal on December 12 around 6:30 PM (tentative, subject to confirmation at the pre-trip meeting)
<b>Dismissal Location:</b>	Exit Gate on Level B2, West Kowloon High-Speed Rail Station
<b>Leader Arrangement:</b>	Teachers will be assigned to accompany students in accordance with the Education Bureau's "Guidelines for Outdoor Activities."
<b>Fee:</b>	HKD \$1,500 (original price \$2,100, with the difference subsidized by the school). The fee includes visiting activities, meals, accommodation, transportation, and basic group travel insurance. If there are financial difficulties, please contact the school to apply for additional assistance.

**Note:**

- To facilitate arrangements, please upload a copy of the Home Return Permit and ID card by November 19.
- Parents must ensure that their child's Home Return Permit is valid until their return from the mainland visit.
- Students must attend the pre-trip meeting held at school on December 2 and the subsequent presentation day.
- During the visit, students must carry their student ID, ID card, and Home Return Permit.
- If a student requests to withdraw before departure, they must pay any additional costs incurred from withdrawal; the school may also revoke the subsidy for that student, who will then be responsible for relevant group fees and additional withdrawal costs.
- Parents may purchase additional personal travel insurance for their child as needed to cover emergencies, such as shortened itineraries, loss of luggage, and personal belongings.

For any inquiries, please contact teacher Mr. Cheung Chun Leung or vice Principal Mr. Kam Ho Fai at 2461 1555.



裘錦秋中學 (屯門)  
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping  
Principal